
 

 

 

 
Verslag van de vergadering van de Raad van Bestuur 

 
 

Zitting van donderdag 03 november 2022 – 17.30 uur 
 
Aanwezigen: J. De Wael, voorzitter; S. Vervaet, ondervoorzitter; A. Garcia, ondervoorzitter; R. 
Heirwegh; G. Weyns; L. Van Dooren; D. Tielens; Elke Debaets en W. Beeldens 
 
Verontschuldigd:   
 
C. Vermeulen (met volmacht); E. Smet (met volmacht); Ronny Hiel, Antoine Denert;  
 
 

1. Gunning verwerking papier en karton Fost Plus 
 
De verwerking van het papier en karton van Ibogem (inzameling aan huis en recyclageparken) wordt 
in de markt gezet door Fost Plus. Ibogem heeft daarvoor een beheersoverdracht gedaan. Fost Plus 
plaatst meerdere percelen tegelijkertijd waardoor er betere marktvoorwaarden verkregen worden.  
De huidige overeenkomst loopt af op 31 december 2022. Bij de nieuwe marktbevraging heeft het 
perceel van Ibogem de beste voorwaarden tegenover andere percelen. Stora Enso biedt € 
182,97/ton t.o.v. de huidige prijs van € 179,79/ton. Voor de inzameling krijgt Fost Plus 32% van de 
totale vergoeding, 68% is ten voordele van Ibogem (aandeel verpakkingen/niet-verpakkingen). 
 
Beslissing: de raad van bestuur gunt de opdracht Stora Enso volgens het voorstel van Fost Plus.  
 

2. Budget 
 
Het budget 2023 werd opgemaakt in het kader van de blijvende prijsstijgingen van verschillende 
kostenplaatsen. In het verleden werd steeds rekening gehouden met een indexering van 2% voor 
zowel de loonmassa als voor de exploïtatiekosten. Tengevolge de energiecrisis en de inflatie, volstaat 
een indexering van 2% totaal niet meer. Op basis van de inflatie en de index in september, moet een 
indexering worden toegepast van bijna 10%. Om een budgettair evenwicht te behouden, zou ook de 
werkingsbijdrage met 10% moeten geïndexeerd worden. Gezien de moeilijke financiële 
omstandigheden voor de lokale besturen, wordt voorgesteld om slechts een indexering van 6% toe 
te passen op de bijdrage. Naast een paar meevallers bij een aantal nieuwe verwerkingscontracten 
van materialenstromen, geeft dit een negatief resultaat van ongeveer  € - 113.000. Ibogem is in staat 
om dat verlies te dragen. 
De kosten voor elektriciteit en gas zijn dit jaar reeds gestegen met een factor 5. Een aantal 
contracten voor verwerking zijn onderhevig aan prijscorrecties, en daarbij speelt de huidige inflatie 
sterk. Bij andere contracten werd bewust gekozen om geen prijsindexeringsmechanisme toe te laten, 
niet altijd naar de zin van de inschrijvers, en dat geeft wat meer budgettaire stabiliteit bij de 
verwerkingskosten. 
De tarieven op de recyclageparken worden wel geïndexeerd volgens het afgesproken principe 
(consumptie-index september X/consumptie-index september X-1). In deze index zitten de meeste 
kosten omvat, al heeft de stijgende brandstofkost in andere formules iets meer invloed. 
Ibogem probeert op een aantal kostenplaatsen de uitgaven zoveel mogelijk te verminderen, zelfs te 
schrappen. In juni 2023 zal een financiële evaluatie gemaakt worden en bekeken worden of er moet 
bijgestuurd worden. 



 

 

 

Voor de tarieven voor de inzameling aan huis en de sorteerstraten wordt een voorstel gedaan naar 
de gemeenten met dezelfde indexeringsformule als voor de tarieven op de recyclageparken (zoals 
dat jaarlijks ook gedaan wordt). De tarieven moeten nog voorgelegd worden aan de gemeenteraden 
en deze hebben geen invloed op het budget van Ibogem. 
 
Beslissing: de raad van bestuur keurt het budget goed en legt dit voor aan de gemeenteraden en de 
algemene vergadering van 12 december. 
 

3. Varia 

 

Namens de Raad van Bestuur, 
 
 
 
Algemeen directeur      Voorzitter 
Wim Beeldens       Jens De Wael 


